
Iho bé i fer força propaganda perquè la gent vingui el diumenge de la mateixa manera que
fins ara ho feia el dijous.

- El canvi de dia comportara alguna modificació en la programació dels actes?
Sí hi ha hagut petites modificacions; ens hem amotllat a un horari i amb el que ha

via programat la Comissió d'Enramades, que per cert ens ha donat moltes facilitats.
- El pressupost per la Festa de quina manera s'obté i com es distribueix?
L'Ajuntament destina a aquesta Comissió una part del seu pressupost, per tal que p£

guem promocionar millor la nostra Vila, cosa que agraïm.
Nosaltres només hem de fer la distribució de la manera que creguem més adient, el 

que intentarem fer és el màxim possible dins els mitjans de què disposem.
- Quina repercussió econòmica té pel poble la Festa del Corpus?
Totes les botigues, restaurants i bars, principalment se'n beneficien, però darrera 

d'ells d'altres, indirectament també. Crec que tot el poble en surt guanyant.
- Ens n'adonem que arribem al final de la xerrada i encara no sabem el nom de la no_ 

va Comissió. Com us anomenereu?
De moment la cosa encara no està ben consolidada. Provisionalment sóc el vocal, pe

rò tampoc no és definitiu, sinó que cada mes ens anirem tornant. Gairebé puc assegurar 
que ens prendrem el nom de COMISSIÓ TURÍSTICA LOCAL.
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